

Title (en)
Transportable roof.

Title (de)
Transportables Dach.

Title (fr)
Toit transportable.

Publication
EP 0363949 A1 19900418 (DE)

Application
EP 89118958 A 19891012

Priority
DE 8812863 U 19881013

Abstract (en)
A transportable roof with gravel covering, an attic which can be placed in front, and devices for all-round roofing ventilation, is improved in that the underside (11) of the roof is designed to be plane and, in the region of the supports (14), has a groove (36) running around into which there engages a leg (35) of a section (34) which is arranged running around on the side of the support and which, at the other end, projects into a gutter (21) formed by the attic (20). In addition, in such a roof (10) with screw-on attic (20), starting from its periphery (16) or its edge surround (12), there are recesses (18) which connect downwardly to an inner space of the building and end at the top in the form of a slot (18a), the latter being overlapped by the attic (20). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein transportables Dach mit Kiesbedeckung, vorsetzbarer Attika und Einrichtungen für eine Überdach-Rundumentlüftung, wird dadurch verbessert, daß die Dachunterseite (11) eben ausgebildet ist sowie im Bereich der Auflager (14) eine umlaufende Nut (36) aufweist, in die ein Schenkel (35) eines auflagerseitig umlaufend angeordneten Profiles (34) eingreift, das andernends in eine durch die Attika (20) gebildete Regenfangrinne (21) ragt. Zudem sollen bei einem solchen Dach (10) mit anschraubbarer Attika (20) von seinem Umfang (16) bzw. seiner Randeinfassung (12) Ausnehmungen (18) ausgehen, die nach unten hin an einen Gebäudeinnenraum anschließen sowie oben als Schlitz (18a) enden, wobei letzterer von der Attika (20) übergriffen ist.

IPC 1-7
E04B 7/00; E04D 13/15; E04H 5/04

IPC 8 full level
E04B 7/00 (2006.01); E04D 13/15 (2006.01); E04H 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
E04B 7/00 (2013.01); E04D 13/15 (2013.01); E04H 5/04 (2013.01)

Citation (search report)
• [Y] DE 2110089 A1 19720921
• [Y] DE 1659705 A1 19710121 - DYNAMIT NOBEL AG
• [Y] EP 0103221 A2 19840321 - BETONBAU GMBH [DE]
• [A] DE 8516589 U1 19871029
• [A] DE 3136752 A1 19830414 - DENNERT HEINZ, et al
• [A] CH 306297 A 19550415 - KULLY AG A [CH]
• [A] DE 3001465 A1 19810723 - QUINTING FRIEDHELM

Cited by
DE19706320C2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0363949 A1 19900418; EP 0363949 B1 19920930; AT E81177 T1 19921015; DE 58902371 D1 19921105; DE 8812863 U1 19881201

DOCDB simple family (application)
EP 89118958 A 19891012; AT 89118958 T 19891012; DE 58902371 T 19891012; DE 8812863 U 19881013